
Protokoll Styrelsemöte Rasbo IK 160915 
 
Närvarande: Tomas Lundqvist, Annette Gusén, Anette Åslund, Johan Persson, Ulf Jansson, Björn 
Olofsson, Stefan Samuelsson, Elin Palmqvist 
 

1. Nya medlemamr till styrelsen välkomnas. Tomas Lundqvist som ordförande samt Elin 
Palmqvist som sekreterare. 

 
2. Styrelsen söker fortfarande efter ny kassör. 

 
3. Ekonomi. Genomgång av föreningens ekonomi. F.n. +44800kr. Alla stora utgifter för 

säsongen inbetaldade som tex serieavgifter och spelarlicenser. Planerade inkomster är 
spelaravgifter och vinsten från försäljning av Klubbrabatten. 

 
4. Diskussion kring betalning för domare vid träningsmatcher. Beslutas att sektionen står för 

betalning av 1 st domare till max 3 träningsmatcher/säsong. Obs! Laget ska göra upp med 
motståndarlaget om att stå för betalning till en domare var vid träningsmatch. 

 
5. Diskussion om fördelning av föreningens inkomster. Beslutas att 2000kr/lag kommer att 

betalas ut i cup-bidrag mot uppvisande av kvitto. 
 
            För ev bidrag till representationslagen gäller att lagen själva bidrar i arbetet med tex        
 försäljning av Klubbrabatten. Om så är fallet kommer styrelsen att besluta ev utbetalning om 
 ekonomiskt utrymme i föreningen finns. 
 

6. Gällande bussresor till/från matcher på annan ort beslutas att så länge föreningen får in extra 
pengar från huvudstyrelsen står sektionen för för bussresor inom ramen för extra bidrag.  

100 000 Kr är i år eskat och utbetalt från huvudstyrelsen. 
 

7. Ett gemensamt förråd för alla lag kommer att hyras i IFU Arena. Kostnad för detta är 
5000kr/år. Där kommer bollar, västar samt sjukvårdsväska förvaras. Detta låses in efter varje 
träning och får ej lämna hallen. 

 
8. Ulf informerar om ett samarbete med Storvreta IBK för träningsutbyte mellan spelare. För 

att spelare från Rasbo IK ev ska kunna spela någon match med Storvreta IBK krävs att 
spelaren har dubbellicens. Detta kommer då betalas av Storvreta. 

 
9. Det har kommit in klagomål gällande träningstid från F06/07. De har ingen möjlighet att 

träna på den tid de blivit tilldelad. Förslag om ev byte av tid kommer att framföras. 
 

10. Information kring föreningens olika sponsorpaket: Platina, Guld, Silver, Personlig sponsor 
och 1928-klubben. 

 
11. Övrigt: Fråga om det ev behövs intyg för att få använda inhalatorer vid matcher. Från vilken 

ålder i så fall. Ärendet bordlägges tills vidare. 
 

12. Nästa styrelsemöte äger rum torsdagen 10 november kl 19.00 i Hall2000. 
 
 
 
 
Vid pennan: Elin Palmqvist 


